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Hasteforespørgsel
til ministeren for sundhed og forebyggelse

Af Carsten Hansen (S), Ole Sohn (S), Margrethe Vestager (RV) og Per Clausen (EL):

Vil ministeren redegøre for, hvorfor der ikke blev taget skridt til at opnå lavere priser inden for den ud-
videde frit valg-ordning, efter at en arbejdsgruppe med blandt andre Konkurrencestyrelsen og Indenrigs-
og Sundhedsministeriet i 2006 dokumenterede, at dette var en mulighed, sådan som Rigsrevisionen har
peget på senest i »Notat til Statsrevisorerne om beretning om pris, kvalitet og adgang til behandling på
private sygehuse«?


